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Van	de	Netwerkvoorzitter	
	

Het	afgelopen	half	jaar	heeft	de	VVD	veel	goeds	

gebracht:	de	landelijke	verkiezingsoverwinning	

en	weer	de	grootste!	Bovendien	zit	een	van	ons	

in	de	Tweede	Kamer:	Harderwijker	Peter	de	

Groot.	Maar	ook	groeiende	ledenaantallen,	

inmiddels	meer	dan	200	in	ons	Netwerk	

Noordwest-Veluwe.	Tevens	veel	energie	en	

nieuw	momentum	in	VVD	Nunspeet	en	VVD	

Putten.	Dat	belooft	veel	goeds	voor	de	

aankomende	Gemeenteraadsverkiezingen.		

Toch	hebben	de	moeizame	aanvang	van	de	

formatie	en	de	hardnekkigheid	van	het	Corona	

virus	ons	laten	zien	dat	we	gezamenlijk	met	

volle	inzet	moeten	werken	en	volharden,	willen	

we	iets	bereiken.	Als	ons	dit	binnen	het	

Netwerk	lukt,	gaat	dat	mooie	verkiezingsprogramma’s,	goede	kandidaten	op	kieslijsten	en	effectieve	campagnes	

opleveren	in	Ermelo,	Harderwijk,	Nunspeet	en	Putten.	Dan	kunnen	we	de	komende	Gemeenteraadsverkiezingen	

met	vertrouwen	tegemoet	zien.	

Tenslotte,	stap	voor	stap	komend	uit	de	voor	ons	allen	moeilijke	Corona-periode,	kijk	ik	heel	positief	uit	naar	de	

tweede	helft	 van	dit	 jaar.	Op	weg	naar	 een	 verbeterende	 economie	met	 vooral	 de	 kleine	mooie	 dingen	 in	 het	

leven,	weer	veel	sociaal	contact	en	een	goede	gezondheid.	Ik	wens	iedereen	een	mooie	zomer	met	meer	vrijheid	

toe!	

____________________________________________________________________________________________________________	
	

Operatie	GR2022	 	 	 	 	 	 	 DOE	MEE!	
	

De	 VVD	 is	 lokaal	 volop	 in	 voorbereiding	 op	 de	 gemeenteraadsverkiezingen	 van	 16	 maart	 2022.	 De	 start	 op	

Operatie	GR2022	is	al	op	19	mei.	De	Ledenvergadering	(=	ALV-1)	stelt	het		Kaderstellend	Advies	en	de	Tijdbalk	

van	de	voorbereiding	vast.	Lokale	VVD	leden	stappen	in	de	Programmacommissie,	Kandidaatstellingscommissie	

en	Campagnecommissie	van	hun	gemeente.	Daarmee	heeft	het	Netwerk	het	organisatorisch	raamwerk	op	orde.			

Nu	aan	het	werk!	Dat	geldt	niet	alleen	voor	alle	commissies,	maar	vooral	voor	alle	leden,	dus	ook	voor	jou!		

Want,	 woensdag	 1	 september	 is	 een	 belangrijke	 deadline.	 Op	 die	 dag	 dienen	 de	 Programmacommissies	 uit	

Harderwijk,	Ermelo,	Nunspeet	en	Putten	hun	concept	Verkiezingsprogramma	2022-2026	bij	het	Netwerkbestuur	

aan	 te	 leveren.	 Voordien	 hebben	 leden	 volop	 de	 gelegenheid	 hun	 input	 te	 leveren.	 Dat	 doe	 je	 als	 betrokken	

burger,	 als	 lokaal	 werknemer	 of	 ondernemer,	 als	 actief	 lid	 van	 een	 vereniging	 of	 stichting.	 Voed	 jouw	

Programmacommissie	met	 concrete	 voorstellen.	Hoe	kunnen	we	 jouw	gemeente	 en	 gemeenschap	nog	mooier	

maken?	Gelijktijdig	leveren	elke	Kandidaatstellingscommissie	een	namenlijst	aan	van	leden	die	een	plaats	op	de	

Kieslijst	voor	de	gemeenteraadsverkiezingen	ambiëren.	Tot	1	september	kunnen	leden	zich	aanmelden	bij	hun	

lokale	commissie.	Er	volgt	altijd	een	persoonlijk	gesprek.	Naast	 jezelf	kun	je	ook	een	andere	liberaal	denkende	

inwoner	 voordragen	 als	 kandidaat.	 Verbind	 je	 naam	aan	de	 lijst	 en	 toon	daarmee	de	 kiezers	 dat	 de	VVD	 veel	

capabele	leden	telt.			

Leden	hebben	het	 laatste	woord	 in	de	VVD.	Elke	 stem	 telt.	 In	

oktober	 stellen	 de	 lokale	 VVD	 leden	 hun	

Verkiezingsprogramma	 vast,	 alsmede	 de	 lijst	 met	 kandidaten	

en	de	 lijsttrekker.	 In	de	procedure	 is	dat	ALV-2.	 In	november	

komen	de	lokale	leden	weer	bijeen	voor	het	vaststellen	van	de	

volgorde	waarin	de	kandidaten	op	de	Kieslijst	gaan	komen.	Dit	

is	ALV-3,	ook	wel	de	Kandidaatstellingsvergadering	genoemd.		

Nieuwsbrief	7	staat	volledig	in	het	teken	van	Operatie	GR2022.	

Neem	de	informatie	tot	 je,	maar	kom	vooral	 in	actie.	 	Lever	 je	

bijdrage,	 doe	 mee	 en	 help	 de	 VVD	 aan	 een	 aansprekend	

Verkiezingsprogramma	met	kandidaten	die	dat	politiek	willen	

realiseren.				

	
	

	
Maarten	Cornelissen	

16	maart	2022	

Gemeenteraads-	

verkiezingen	

	

Jij	bent	aan	zet.	NU!	
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Netwerkbestuur	=	Kandidaatstellend	Bestuur	

Maarten	Cornelissen	(voorzitter)	 Maarten.w.cornelissen@gmail.com;	 +31650624772	

Koos	Frijlink		(vicevoorzitter)	 Jmj.frijlink@wxs.nl;	 +31653717691	

Hans	van	Zetten		(secretaris)	 hvanzetten@icloud.com;	 +31651067940	

Chris	van	Walree		(penningmeester)	 Dfv_chrisvanwalree@planet.nl;	 +31631251437	

Gonny	Otter	(opleiding	&	talentmanagement)	 hhjotter@solcon.nl;	 +31651828053	

Albert	Mulder	(campagne	&	communicatie)	 albert@aair.nl;	 +31655335343	

Bert	Klompenhouwer	(lid	Putten)	 info@bbk-bouwbegeleiding.nl;	 +31655904984	

Alfred	Landmeter	(lid	Nunspeet)	 landmeter@fbta.nl;	 +31615021885	

Programmacommissie	Ermelo	 	 	 	 Ermelo	 	 	 	 Ermelo	

Dr.	Hans	de	Haan	-	voorzitter	 hhaan@kpnmail.nl;	 +31613257787	

Herma	van	der	Weiden-van	‘t	Hof	 hermavanderweide@outlook.com;	 +31613389616	

Piet	Woltman	-	secretaris	 pwoltman@hetnet.nl;	 +31651356660	

Pernilla	Spijker	 pernilla.spijker@hotmail.com;	 +31629382007	

Kandidaatstellingscommissie	Ermelo	

Hans	van	Zetten	-	coördinator	 hvanzetten@icloud.com;	 +31651067940	

Gonny	Otter	 hhjotter@solcon.nl;	 +31651828053	

Maarten	Cornelissen	 Maarten.w.cornelissen@gmail.com;	 +31650624772	

Campagnecommissie	Ermelo	

Hans	van	Zetten	-	campagneleider	 hvanzetten@icloud.com;	 +31651067940	

Bas	van	den	Broek	-	webmaster	 b.vd.broek@kpnmail.nl;	 +31650211151	

Alex	Speelman	-	trendwatcher	 alexspeelman@hotmail.com;	 +31622901015	

Programmacommissie	Harderwijk	 	 	 Harderwijk	 	 	 Harderwijk	

Menno	Doppenberg	-	voorzitter	 Mennodoppenberg13@hotmail.com;	 +31627056502	

Noha	Lammerts	van	Bueren	 n.lammertsvanbueren@gmail.com;	 +31646412314	

Emile	Polman	 Espolman74@hotmail.com;	 +31683222813	

Kandidaatstellingscommissie	Harderwijk	

Maarten	Cornelissen	-	coördinator	 Maarten.w.cornelissen@gmail.com;	 +31650624772	

Gonny	Otter	 hhjotter@solcon.nl;	 +31651828053	

Albert	Mulder	 albert@aair.nl;	 +31655335343	

Campagnecommissie	Harderwijk	

Maarten	van	Panhuis	-	campagneleider	 mpanhuis@outlook.com;	 +31683847836	

Menno	Doppenberg		 Mennodoppenberg13@hotmail.com;	 +31627056502	

Noha	Lammerts	van	Bueren	 n.lammertsvanbueren@gmail.com;	 +31646412314	

Iris	Haklander	 irishaklander@hotmail.com;	 +31610392501	

Programmacommissie	Nunspeet	 	 	 	 Nunspeet	 	 	 Nunspeet	

Luc	van	Emst	-	voorzitter	 lucvanemst@me.com;	 +31648029031	

René	Slager		 rene.slager@hetnet.nl;	 +31651418055	

Theo	ten	Wolde	 theowolde@gmail.com;	 +31610037623	

Clina	Malkenhorst	 clinat@planet.nl;	 +31614250117	

Piet	Groot	 pjjgroot@aol.nl;	 +31642826910	

Kandidaatstellingscommissie	Nunspeet	

Alfred	Landmeter	-	coördinator	 landmeter@fbta.nl;	 +31615021885	

Theo	ten	Wolde	 theowolde@gmail.com;	 +31610037623	

Koos	Frijlink	 Jmj.frijlink@wxs.nl;	 +31653717691	

Campagnecommissie	Nunspeet	

Theo	ten	Wolde		campagneleider/webmaster	 theowolde@gmail.com;	 +31610037623	

Clina	Malkenhorst	 clinat@planet.nl;	 +31614250117	

Programmacommissie	Putten	 	 	 	 Putten	 	 	 	 Putten	

Albert	de	Bruin	-	voorzitter	 albert.debruin@planet.nl;	 +31612960941	

Jurgen	van	de	Kraats	-	secretaris	 jurgenkraats@hotmail.com;	 +31612796547	

Maarten	de	Bruin	 bruinmaartende@gmail.com;	 +31657309481	

Kandidaatstellingscommissie	Putten	 	

Bert	Klompenhouwer	-	coördinator	 info@bbk-bouwbegeleiding.nl;	 +31655904984	

Maarten	Cornelissen	 Maarten.w.cornelissen@gmail.com;	 +31650624772	

Jan	Eppink	 djeppink@wxs.nl;	 +31653302362	

Campagnecommissie	Putten	

Jorrit	Heinen	-	campagneleider	 gj.heinen@heinendelftsblauw.nl;	 +31622451531	

Sharon	Mussfeld	-	webmaster	 sharonmussfeld@icloud.com;	 +31642235334	

Marc	Mabelis	 marc.mabelis@gmail.com;	 +31614432134	
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Op	8	juni	kozen	de	leden	in	Harderwijk	en	Hierden	hun	lijsttrekker:	
	

Menno	Doppenberg	is	er	klaar	voor!					 	 	 	
	

Dank	voor	alle	leuke	berichten	en	felicitaties.	Ik	ervaar	deze	benoeming	als	ontzettend	eervol.	En	nu….	aan	de	bak.	

Want	 er	 komt	 een	 druk	 jaar	 aan.	We	 zijn	 inmiddels	 in	 gesprek	met	 verenigingen,	 inwoners	 en	 ondernemers	 om	

input	 op	 te	 halen	 voor	 het	 verkiezingsprogramma.	 De	 strategie	 en	 planning	 voor	 de	 campagne	 zijn	 al	 in	 volle	

ontwikkeling.	En	ja,	ik	wil	het	toch	even	gezegd	hebben,	wat	hebben	we	veel	nieuw	talent	dat	zich	heeft	aangesloten	

bij	de	fractie.	Gezamenlijk	zetten	we	ons	in	voor	Harderwijk	en	Hierden.		

Dit	alles	vormt	een	mooi	perspectief	 richting	16	maart	2022.	Want	 ik	ben	er	van	overtuigd	dat	wij	met	een	goed	

verhaal,	een	talentvol	team	en	een	succesvolle	campagne,	volgend	jaar	gaan	winnen!	De	VVD	Harderwijk-Hierden	

staat	op	de	kaart.	We	zijn	zichtbaar	op	straat,	boeken	mooie	resultaten	en	zijn	constructief	in	onze	samenwerkingen	

met	andere	partijen.	Jij	als	lid	mag	van	ons	verwachten	dat	we	die	gedegen	stabiele	partij	zijn	en	blijven,	met	frisse	

en	 vernieuwende	ideeën	richting	 de	 toekomst	 en	

realistische		oplossingen.	Of	dat	nu	gaat	over	een	speeltuin	

in	de	buurt,	of	grotere	onderwerpen	als	het	stimuleren	van	

werkgelegenheid.		

Jullie	 hebben	 gekozen	 voor	 een	 jonge	 lijsttrekker,	 en	 dat	

zie	 ik	echt	als	een	kans.	 Jong,	maar	 inmiddels	mag	ik	wel	

zeggen	 met	 de	 nodige	 ervaring.	 Sinds	 2014	 ben	 ik	

gemeenteraadslid,	 waarvan	 de	 laatste	 vier	 jaar	

Commissievoorzitter,	 Vicefractievoorzitter	 en	 sinds	 22	

april	 mag	 ik	 zelf	 leiding	 geven	 aan	 de	 talentvolle	 VVD	

fractie.	Dat	laatste,	daar	mogen	we	als	Netwerk	echt	trots	

op	zijn.	Het	is	een	compliment	aan	iedereen	die	binnen	de	

fractie	 zo	 hard	 werkt	 om	 een	 bijdrage	 te	 leveren	 aan	

Harderwijk	en	Hierden.	Dat	mag	óók	gezegd	worden.	Dat	

doe	ik	bij	deze	graag.			

We	 blijven	 ons	 inzetten	 voor	 een	 veilig	 Harderwijk	 en	

Hierden.	Want	 je	 wilt	 je	 veilig	 voelen	 op	 straat	 en	 veilig	

kunnen	ondernemen.	We	durven	zaken	te	benoemen.	Hoe	

houden	 we	 Harderwijk	 op	 de	 kaart	 als	 regio	 gemeente?	

Waar	gaan	onze	toekomstige	bewoners	wonen	en	werken?	

Hoe	 zorgen	 we	 voor	 toekomstbestendige	

bedrijventerreinen,	 zodat	we	 onze	 lokale	 economie	 sterk	 houden?	We	 zijn	 ook	 vol	 actief	 op	het	woondossier	met	

concrete	 voorstellen	 als	 meer	 betaalbare	 koopwoningen	 en	 flexibele	 woningbouw.	 Tal	 van	 dossiers	 waarbij	

samenwerking	en	ook	met	andere	partijen	van	cruciaal	belang	 is.	 Ik	ben	niet	van	de	verkiezingsbeloftes,	maar	 ik	

kan	u	wel	beloven	dat	 ik	er	alles	aan	zal	doen	om	dat	VVD	geluid	 in	Harderwijk	en	Hierden	te	 laten	klinken.	Dat	

onze	inwoners	en	ondernemers	de	VVD	blijven	kennen	als	dé	partij	van	goede	ideeën	en	realistische	oplossingen.	Dat	

we	 een	 succesvolle	 campagne	 voeren	 en	 vol	 voor	 de	 winst	 gaan.	 En	 heb	 je	 vragen,	 ideeën	 voor	 het	

verkiezingsprogramma,	of	wil	je	wat	bijdragen	in	deze	campagne,	bel	mij	en	dan	gaan	we	jou	erbij	betrekken.		

Nogmaals,	dank	voor	het	vertrouwen.	Het	is	ontzettend	eervol,	dat	ik	in	de	stad	waarin	ik	met	zoveel	plezier	woon	

de	VVD	als	lijsttrekker	mag	vertegenwoordigen.	En	dat	ga	ik	met	overgave	en	enthousiasme	doen.			

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

Menno	van	Doppenberg	

	

	

Programmacommissie	

Harderwijk-Hierden	

	

Menno	Doppenberg	–	vz	

Noha	Lammerts	van	Bueren	

Emile	Polman	

	

Mail	je	ideeën	en	

voorstellen	deze	zomer	

proactief	naar		
info@vvdharderwijkhierden.nl	

	

Harderwijk-Hierden:	

ALV-2	–	12	oktober	en	

ALV-3	–	23	november	

	

Kom	en	laat	jouw	stem	

horen	op	deze	

belangrijke	

ledenvergaderingen	
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Drie	vragen	aan	Herma	uit	Ermelo	
	

	

1.	In	2018	trad	je	aan	als	VVD	lijsttrekker	in	Ermelo.	De	VVD	fractie	koos	

je	 tot	 fractievoorzitter.	Er	zijn	3,5	 jaar	verstreken.	Privé	heb	 je	 in	deze	

raadsperiode	 vele	 tegenslagen	 moeten	 incasseren:	 overlijden	

schoonzoon,	 overlijden	 echtgenoot,	 ziek	 van	 corona	 en	 overlijden	

schoonmoeder.	Toch	ben	 je	op	functie	gebleven.	Hoe	heb	 je	dat	kunnen	

volhouden?		
	

Dat	 lukt	 alleen	 als	 je	 deel	 uitmaakt	 van	 een	 fractie,	 die	 onder	 alle	

omstandigheden	als	een	hecht	en	effectief	team	blijft	functioneren.	Dat	sterkt	

je	op	de	momenten	dat	het	tegenzit	in	je	privé-	of	politieke	leven.	Verder	ben	

ik	een	positief	ingesteld	mens.		
	

2.	 In	 Ermelo	 trad	 in	 2018	 een	 compleet	 nieuw	 college	 van	 Burgemeester	 &	 Wethouders	 aan.	 Welke	
vernieuwingen	heeft	dat	gebracht?	

	

Na	 42	 jaar	 voor	 het	 eerst	 geen	 CDA	 en	 CU	 aan	 het	 roer.	 Dus	 een	 volstrekt	 andere	 aanpak.	We	 zijn	 aan	 de	 slag	

gegaan	met	 de	 Kerntakendiscussie.	 De	 voltallige	 raad	 deed	 mee	 en	 dat	 is	 iets	 waar	 ik	 trots	 op	 ben.	 De	 nieuwe	

coalitie	heeft	de	burger	veel	meer	 inspraak	en	meedenken	gegeven.	Het	Maatschappelijk	Raadsprogramma	speelt	

daar	 een	grote	 rol	 in.	Met	 onderwerpen	als	Groen	 en	Wonen	kan	de	burger	 	 op	diverse	manieren	meedenken	 en	

meedoen.	

Na	de	grote	schrik	van	het	enorme	begrotingstekort	bij	aanvang	van	deze	raadsperiode	zijn	we	aan	de	slag	gegaan,	

hoe	lossen	we	dit	op!	In	elk	geval	door	transparant	te	zijn,	maar	ook	duidelijke	keuzes	durven	maken.	Een	sluitende	

Meerjarenbegroting	maar	ook	het	voorzieningenniveau	op	peil	houden,	is	een	uitdaging.	We	zijn	op	de	goede	weg.	

We	kunnen	de	consequenties	overzien,	maar	dan...	Corona	gooit	roet	in	het	eten,	veel	is	nu	nog	onbekend.	Wat	is	het	

bedrag	dat	Ermelo	krijgt	van	de	 landelijke	overheid?	Dekt	dat	alles	wat	wij	extra	hebben	moeten	uitgegeven?	De	

Jeugdzorg	 is	 echt	 een	 enorme	 zorg,	 maar	 dit	 college	 roept	 niet	 dat	 het	 allemaal	 moeilijk	 en	 lastig	 is.	 Met	 VVD	

wethouder	Hans	de	Haan	wordt	er	hard	gewerkt	om	het	beter	betaalbaar	en	ook	beter	voor	de	jeugd	te	krijgen.		

De	nieuwe	vergaderstructuur	is	een	veel	efficiëntere	manier	om	te	overleggen	en	te	besluiten.	Als	je	dan	hoort	van	

collega’s	van	het	CDA	en	CU	dat	deze	vernieuwing	nooit	zou	zijn	gerealiseerd	onder	het	oude	college,	geeft	dat	een	

goed	gevoel.	Nu	doen	alle	fracties	mee.	
	

3.	Welke	rol	zie	jij	voor	de	VVD	Ermelo	in	de	nieuwe	raadsperiode	2022-2026	en	welke	bijdrage	wil	je	daar	

zelf	aan	leveren?		

	

Ik	hoop	van	harte	dat	wij,	de	huidige	VVD	fractie	en	onze	wethouder,	de	afgelopen	periode	hebben	laten	zien	aan	

Ermelo	hoe	wij	tot	onze	standpunten	zijn	gekomen.	Altijd	vanuit	de	liberale	mens-	en	maatschappijvisie,	in	gesprek	

met	onze	 inwoners,	doelgericht	en	met	realiteitszin.	Als	 fractievoorzitter	ben	 ik	 samen	met	raadslid	Monique	van	

den	Broek	en	met	fractievertegenwoordigers	Piet	Woltman	en	Gert	Jan	Brouwer	hard	aan	de	slag	om	voor	Ermelo	

het	 beste	 te	 doen.	We	 zijn	 al	 gestart	met	 het	 Verkiezingsprogramma	 GR2022	 en	 daar	 gaan	we	 beschrijven	wat	

Ermelo	en	haar	gemeenschap	nog	sterker	en	mooier	kan	maken.	Ik	heb	mij	als	lijsttrekker	beschikbaar	gesteld	voor	

de	volgende	raadsperiode.	Met	een	goed	program,	een	sterk	team	en	een	 flitsende	campagne	gaan	we	zeker	voor	

meer	 VVD	 zetels.	 Dan	 kan	 de	 VVD	 weer	 een	

constructieve	 bijdrage	 leveren	 binnen	 de	 nieuwe	

coalitie.	 We	 hebben	 in	 de	 huidige	 raadsperiode	

veranderingen	en	verbeteringen	ingezet,	maar	we	zijn	

nog	beslist	niet	klaar!	

Programmacommissie	Ermelo	(van	li	>	re)	

Piet	Woltman	–	secretaris	

Herma	van	der	Weide-van	’t	Hof	

Pernilla	Spijker	

Dr.	Hans	de	Haan	–	voorzitter		

Stuur	input	naar	pieterwoltman@gmail.com	

	

ALV-2	VVD	Ermelo	op	26	oktober	2021	

ALV-3	VVD	Ermelo	op	30	november	2021	

Herma	van	der	Weide-van	‘t	Hof	
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VVD	Putten	kijkt	naar	de	toekomst	
	

Vader	en	zoon	De	Bruin	zien	die	zonnig	in	
		

De	 VVD	 krijgt	 bij	 de	 landelijke	 verkiezingen	 altijd	 veruit	 de	 meeste	 stemmen	 in	 Putten,	 maar	 voor	 de	

gemeenteraadsverkiezingen	 in	2018	kon	niet	 op	de	VVD	worden	gestemd.	 Simpelweg	omdat	onze	partij	 geen	

lijst	kon	samenstellen.		

		

De	 nieuwe	 VVD	 kernteamleider	 in	 Putten	 Albert	 de	 Bruin:	

“Inmiddels	 is	er	een	enthousiast	en	betrokken	team	geformeerd	van	

betrokken	mede-dorpsgenoten	 die	 de	 VVD	 weer	 stevig	 op	 de	 kaart	

gaan	zetten.	Ik	wil	meewerken	om	het	rechts	liberale	geluid	weer	te	

laten	klinken	en	dat	kan	je	zien	als	een	frisse	wind,	eindelijk.	Zelf	heb	

ik	de	afgelopen	12	jaar	als	voorzitter	van	de	lokale	voetbalvereniging	

SDC	Putten	zijdelings	te	maken	gekregen	met	de	lokale	politiek.	Het	

motiveert	mij	 enorm	om	aan	de	 slag	 te	gaan	om	de	 leefbaarheid	 in	

ons	 mooie	 dorp	 verder	 te	 vergroten	 en	 problemen	 gewoon	

pragmatisch	aan	te	pakken.	Maar	ook	een	visie	te	ontwikkelen	waar	

we	in	2045	moeten	staan.	Als	Putten	een	visie	had	gehad	dan	was	er	

bijvoorbeeld	veel	meer	gebouwd	in	de	afgelopen	10	jaar.	Nu	hebben	

starters	een	enorm	probleem	en	worden	onze	jongeren	succesvol	het	

dorp	uitgejaagd.	 Putten	wordt	 op	 die	manier	 nog	grijzer	 en	 blijven	

we	 hangen	 in	 het	 verleden.	 Ondersteunen	 van	 de	 ondernemers,	

bouwen	 van	 woningen,	 meer	 keuzevrijheid	 (je	 mag	 van	 ons	 wel	

gewoon	 een	 halfje	 bruin	 kopen	 op	 zondag),	 doe	 iets	 aan	 het	

uitgaansleven	en	zorg	voor	het	verenigingsleven	zijn	maar	een	paar	

zaken	die	flink,	nee	heel	flink,	aangepakt	moeten	worden”.	

		

Op	 dit	moment	worden	 vele	 gesprekken	 gevoerd	met	 burgers	 en	

organisaties	 om	 samen	 te	 kijken	 waar	 we	 Putten	 nu	 en	 in	 de	

toekomst	 mee	 kunnen	 versterken.	 Een	 programmacommissie	

houdt	 zich	 hier	 intensief	 mee	 bezig.	 Vader	 Albert	 de	 Bruin	 is	 de	

voorzitter,	maar	ook	zoon	Maarten	de	Bruin	maakt	er	deel	van	uit	

met	 Jurgen	van	de	Kraats	 als	 secretaris.	Albert:	 “Ik	ben	er	trots	op	dat	mijn	zoon	als	24	jarige	zich	ook	flink	wil	

inzetten	om	de	VVD	weer	doordacht	te	ontwikkelen”.	

		

Maarten,	die	nu	 in	Ermelo	woont,	 zet	zichzelf	 in	voor	Putten	waar	hij	nog	altijd	een	sterke	binding	mee	heeft.	

“Inmiddels	 woon	 ik	 een	 jaar	 in	 Ermelo,	 maar	 de	 binding	 met	 Putten	 is	 altijd	 sterk	

geweest.	 Ik	 wil	 mij	 verder	 ontwikkelen	 en	 leren	 van	 het	 sterke	 Kernteam	 dat	 nu	

voortvarend	 is	opgebouwd.	Mooi	dat	er	volop	ruimte	 is	voor	een	eigen	 inbreng	en	het	

voortouw	 te	 nemen.	 Inmiddels	 zit	 ik	 in	 de	 Programmacommissie	 om	 ideeën	 en	

pragmatische	 oplossingen	 te	 vertalen	 naar	 een	 doordacht	 verkiezingsprogramma.”	

aldus	de	jonge	VVD’er.		

		

De	 schouders	 onder	 Putten	 zetten	 doe	 je	 als	 burger,	 politiek	 en	 samenleving	

gezamenlijk.	Wil	jij	actief	meehelpen	om	de	VVD	in	Putten	weer	een	belangrijke	rol	te	

laten	spelen	in	de	lokale	politiek?	Heb	jij	voorstellen	voor	het	Verkiezingsprogramma	

2022-2026?	 Laat	 het	 ons	 weten.	 Elk	 voorstel	 kan	 rekenen	 op	 een	 constructieve	

reactie	 van	 het	Kernteam.	Mail	 naar	vvdputten@gmail.com	of	 neem	 contact	 op	met	

Albert	de	Bruin	albert.debruin@planet.nl	of	bel	06	1296	0941.	

	

		

	

	

	

	

	
Zoon	Maarten	en	vader	Albert	de	Bruin	

	
Jurgen	van	der	Kraats	

In	Putten	komen	VVD	leden	in	vergadering	bijeen	op	

	

25	oktober	voor	ALV	-2	(programma,	groslijst,	lijsttrekker)	

29	november	voor	ALV-3	(volgorde	kandidaten	op	kieslijst)		

	

Leden	ontvangen	tijdig	uitnodiging,	agenda	+	stukken		

Liberale	kernwaarden:	

• vrijheid	

• verantwoordelijkheid	

• gelijkwaardigheid	

• verdraagzaamheid	

• sociale	

rechtvaardigheid	
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Programmacommissie	VVD	Nunspeet	operationeel	
	

Door	Luc	van	Emst	
	

De	programmacommissie	van	de	VVD	in	Nunspeet	is	 in	mei	vol	goede	moed	aan	de	slag	gegaan.	De	commissie	

telt	op	het	moment	van	schrijven	zes	 leden,	die	 ieder	hun	eigen	expertisegebied	hebben	aangegeven	en	die	 ik	

hieronder	aan	u	zal	voorstellen.		

We	 beginnen	 met	 Piet	 Groot,	 die	 zich	 opwerpt	 als	 schrijver	 met	 interesse	 in	 de	 openbare	 ruimte,	 sport	 en	

recreatie.	 Piet	 vormt	 een	 dynamisch	 schrijversduo	 met	 René	 Slager,	 die	 naast	 het	 schrijven	 ook	 door	 de	

gemeente	 trekt	 om	 te	 brainstormen	 over	 nieuwe	 ideeën.	 René	 zijn	 jarenlange	 ervaring	 als	 manager	 in	 de	

toeristische	 sector	maakt	dat	hij	dé	expert	 is	op	dit	 gebied.	 Iets	wat	voor	de	 toeristische	parel	van	de	Veluwe	

goed	van	pas	komt!	

	

Op	 het	 gebied	 van	 ondernemen	 en	 de	 infrastructuur	 komt	 Theo	 ten	Wolde	 aan	 bod.	 Theo	 heeft	 al	 jaren	 zijn	

ondernemende	wortels	geschoten	in	de	regio	en	weet	daardoor	van	de	hoed	en	de	rand.	Daarnaast	neemt	Theo	

de	lay-out	op	zich,	dus	mocht	je	nog	goede	suggesties	hebben,	hij	houdt	zich	aanbevolen.	Clina	Tuijtjens	neemt	de	

liberale	honneurs	waar	vanuit	het	immer	pittoreske	Elspeet	en	levert	haar	input	op	het	gebied	van	de	zorg.	

	

Als	vijfde	lid	heeft	Koos	Frijlink	zich	gemeld.	Als	“emeritus”	vee-	en	dierenarts	in	de	gemeente	Nunspeet	heeft	hij	

veel	connecties.	Koos	is	nog	altijd	goed	op	de	hoogte	van	wat	er	onder	de	agrariërs	leeft	én	weet	met	zijn	jaren	

ervaring	in	de	Nunspeetse	raad	precies	hoe	de	hazen	lopen.	Afsluitend	zit	ik	zelf,	Luc	van	Emst,	het	geheel	voor.	

Mijn	interessegebieden	zijn	niet	zo	zeer	gestoeld	op	jarenlange	ervaring,	maar	meer	op	mijn	werkzaamheden	als	

docent	Economie.	Ik	richt	mij	op	het	gedeelte	van	de	economie	en	de	jongeren.	

	

Als	 programmacommissie	 hebben	 wij	 gekozen	 voor	 een	 simpele	 en	 daardoor	 praktische	 aanpak.	 De	

verschillende	thema’s	zijn	onderling	verdeeld	en	elk	lid	is	verantwoordelijk	voor	zijn	eigen	stuk.	Om	er	toch	voor	

te	zorgen	dat	het	een	samenhangend	verhaal	is	lezen	we	elkaars	stukken	door.	Tijdens	onze	vergaderingen	is	er	

ook	ruimte	om	inhoudelijk	op	elkaars	werk	in	te	gaan,	zodat	aan	het	einde	van	de	rit	de	hele	commissie	achter	

het	stuk	staat.		

Mocht	jij	willen	bijdragen	aan	het	werk	van	de	Programmacommissie,	schroom	dan	niet	en	sluit	je	aan.	Ook	voor	

suggesties	en	tips	staan	wij	open!	Mail	je	suggesties	en	tips	naar:	theowolde@gmail.com	

	

_________________________________________________________________________________________________________________________________	

	

Versterk	de	VVD	Kandidatenlijst	voor	de	Gemeenteraadsverkiezingen.	Meld	je	aan!	
	

_________________________________________________________________________________________________________________________________	

			

Het	Programma	2022-2026	

stellen	de	VVD	leden	in	Nunspeet	

tijdens	de	ALV-2	op	14	oktober	

vast.	Dan	kiest	Nunspeet	ook	de	

VVD	lijsttrekker	en	wordt	de	

voorlopige	groslijst	vastgesteld.		

	

Op	18	november	stellen	de	leden	

in	Nunspeet	de	volgorde	van	de	

kandidaten	op	de	kieslijst	vast.				
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Goed	nieuws.		
De	selectiecommissie	van	de	Haya	van	Somerenstichting	heeft	jou	geselecteerd	

voor	de	kadertraining	van	2021,	gefeliciteerd! 			
	

Dit	verlossende	bericht	ontving	ik	op	18	februari.	Na	het	doorlopen	van	de	Masterclass	Regio	Oost	in	2020,	was	mijn	

volgende	doel	om	mee	te	mogen	doen	aan	deze	landelijke	Kadertraining	van	de	VVD.	Ruim	120	VVD’ers	uit	het	hele	

land	hadden	zich	 ingeschreven	en	ruim	60	werden	uiteindelijk	geselecteerd.	De	helft	viel	af.	Dus	was	 ik	uiteraard	

bijzonder	trots	en	vereerd	om	wel	geselecteerd	te	zijn.	

Met	 deze	 60	 deelnemers	 en	 de	 trainers	 kwam	 de	 uitdaging	 om	 de	

gehele	kadertraining	digitaal	te	organiseren.	Op	27	maart	jl.	startte	het	

eerste	onderdeel	en	hoe	kan	het	ook	anders	met:	Liberalisme.	De	weken	

daarna	 volgen	 de	 onderdelen;	 Onderhandelen,	 Besturen	 en	 met	 als	

afsluiting	 op	 26	 juni,	 Debat.	 Onder	 leiding	 van	 dagvoorzitters	 Mark	

Harbers	 en	 Roald	 van	 der	 Linde	 bestonden	 de	 studiedagen	 uit	

gastcolleges	 en	 break-out	 rooms,	 waarin	 we	 het	 zelf	 in	 de	 praktijk	

konden	 brengen	 onder	 leiding	 van	 een	 trainer	 van	 de	 Haya	 van	

Somerenstichting.	 Als	 gasten	 kwamen	 onder	 andere	 langs:	 Loek	

Hermans,	Halbe	Zijlstra,	Jan	Anthonie	Bruijn,	Mark	Rutte	en	uiteraard	

‘onze	eigen’	Christianne	(bij	het	onderdeel	Besturen).	Deze	gastcolleges	

waren	 voor	 mij	 het	 absolute	 hoogtepunt	 om	 via	 eigen	 ervaring	 en	

anekdotes	 de	 dynamiek	 mee	 te	 krijgen	 bij	 de	 verschillende	

onderwerpen	die	we	hebben	behandeld.		

Terugkijkend	 op	 de	 kadertraining	 past	 als	 eerste	 een	 bijzonder	 groot	

compliment	 naar	 de	 organisatie.	 Enorm	 knap	 om	 een	 digitale	

kadertraining	qua	inhoud	en	uitvoering	zo	dynamisch	en	uitdagend	te	

laten	 zijn	 voor	 de	 deelnemers.	 Daarnaast	 geeft	 de	 kadertraining	 ook	

een	belangrijke	bijdrage	aan	het	uitbreiden	van	het	netwerk	en	delen	

van	ervaringen	door	het	hele	land.	En	tot	slot	ben	ik	bijzonder	blij	dat	

ik	via	de	kadertraining	mijn	persoonlijke	leerdoelen	heb	kunnen	halen,	die	we	kunnen	gebruiken	voor	het	politieke	

werk	in	Harderwijk	en	Hierden.	Getekend:	Maarten	van	Panhuis,	gemeenteraadslid	voor	Harderwijk-Hierden.	

	

Opleidingen	&	Trainingen	door	Gonny	Otter	
Het	 afgelopen	 half	 jaar	 heeft	 het	 Netwerk	 vijf	 digitale	

trainingen	 georganiseerd.	 In	 januari,	 februari	 en	 mei	 waren	

dat	drie	digitale	workshops	Liberalisme	I.	In	totaal	40	leden	

en	 bijna-leden	 namen	 deel.	 Aan	 de	 training	 Liberalisme	 II	

(liberalisme-in-de-praktijk)	 op	 28	mei	 hebben	 13	 leden	mee	

gedaan.	 Deze	 vier	 trainingen	 zijn	 gegeven	 door	 Sander	

Janssen	 uit	 Hengelo,	 als	 docent	 verbonden	 aan	 de	 Haya	 van	

Somerenstichting,	het	opleidings-	&	 trainingsinstituut	van	de	

VVD.		

De	 VVD	 neemt	 het	 thema	 integriteit	 zeer	 serieus.	 Ter	

voorbereiding	 op	 hun	 taken	 binnen	 de	

Kandidaatstellingscommissie	 in	 Harderwijk,	 Ermelo,	

Nunspeet	en	Putten	voor	de	gemeenteraadsverkiezingen	van	

2022	 hebben	 de	 commissieleden	 op	 20	 april	 de	 training	

Dilemma’s	 en	 Integriteit	 gedaan	onder	 leiding	van	Reinout	

Woittiez.	 Leerzaam	 en	 verdiepend.	 Integriteit	 in	 de	 overheid	 kent	 andere	 normen	 en	 waarden	 dan	 in	 het	

bedrijfsleven.	De	overheid	telt	veel	meer	geschreven	en	ongeschreven	gedragsregels.	Het	is	goed	om	je	daarvan	

bewust	te	zijn.	Voor	(toekomstige)	raadsleden	vond	op	30	juni	de	training	Introductie	Gemeenteraad	en	op	8	

juli	de	training	 Introductie	Gemeentefinanciën	plaats.	Beide	trainingen	zijn	digitaal	en	worden	door	Sander	

Janssen	gegeven,	die	zelf	gemeenteraadslid	is	in	Hengelo.	

In	 de	 herfst,	 op	 zaterdag	 30	 oktober,	 organiseert	 het	 Netwerk	 Noordwest-Veluwe	 de	 beide	 trainingen	

Presenteren	 I	 en	 Debatteren	 I	 voor	 leden	 die	 zich	 aangemeld	 hebben	 voor	 de	 VVD	 Kandidatenlijst	 in	

Harderwijk,	 Ermelo,	 Nunspeet	 en	 Putten.	 Deze	 trainingen	 vinden	weer	 fysiek	 plaats	 o.l.v.	 Sander	 Janssen.	 Op	

woensdagavond	 3	 november	 is	 de	 training	 Dilemma’s	 en	 Integriteit	 door	 Reinout	 Woittiez	 gepland	 voor	

Maarten	van	Panhuis	
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toekomstige	 gemeenteraadsleden	 en	 fractievertegenwoordigers.	 In	 januari	 volgend	 jaar	 staan	 ook	 al	 twee	

trainingen	gepland:	de	 training	Onderhandelen	en	de	training	 Social	Media.	Data	volgen.	Leden	ontvangen	

nog	een	mailing.	Maar	je	kunt	je	nu	al	opgeven	bij	Gonny	Otter,	onze	portefeuillehouder	in	het	Netwerkbestuur	

voor	Opleidingen	&	Talentmanagement.	Mail	hhjotter@solcon.nl.	Telefoon	06-5182	8053.	

_________________________________________________________________________________________________________________________________	

	

Ons	Tweede	Kamerlid	Peter	de	Groot	bericht	ons	
	

De	eerste	100	dagen	als	Kamerlid	zitten	er	bijna	op.	En	wat	

een	mooie	eerste	drie	maanden	zijn	het	voor	mij	persoonlijk	

geweest.	Met	 bijzondere	 debatten	 rondom	 de	 formatie,	 het	

leren	kennen	van	alle	Tweede	Kamerleden	en	het	 inwerken	

in	 mijn	 portefeuille.	De	 eerste	 maand	 was	 daarin	 nog	 het	

meest	bijzonder:	van	nachtelijke	vergaderingen	tot	aan	een	

immense	 stroom	 van	 Tweede	 Kamer	 informatie	 waar	 je	 je	

als	 nieuwbakken	 kamerlid	 je	weg	 in	moet	 vinden.	Gelukkig	

ben	 ik	 goed	 opgevangen	 in	 de	 VVD	 fractie	 en	 met	 de	

ondersteuning	 van	 het	 beleidsteam	 ben	 ik	 samen	met	mijn	

nieuwe	 persoonlijk	 medewerker	 hard	 aan	 de	 slag	 gegaan,	

onder	 anderen	 ook	 voor	 jullie.	Dat	 doe	 ik	 in	 de	 portefeuille	

mobiliteit	op	de	weg	(vracht,	auto,	elektrisch,	 fiets)	en	alles	

rondom	 circulaire	 economie,	 bodem,	 geluid	 en	 weer.		

Debatten	

Mijn	 eerste	 debat	 ging	 over	 de	wachtlijsten	 bij	 het	 CBR.	 Ik	

heb	daarbij	ook	namens	de	VVD	mijn	eerste	motie	ingediend	

om	 de	 rijschoolondernemers	 te	 betrekken	 bij	 het	 oplossen	

van	die	wachtlijsten.	Ten	slotte	zijn	dat	de	mensen	die	het	in	

de	praktijk	brengen.	Dan	kunnen	ze	ook	wel	meehelpen	met	

het	 zoeken	 en	 vinden	 van	 een	 goede	 oplossing.		

Half	 mei	 was	 aan	 mij	 de	 beurt	 om	 in	 de	 plenaire	 zaal	 mijn	 ‘maiden	 speech’	 te	 houden.	 Het	 onderwerp	 was	 de	

doorvertaling	 vanuit	 Europa	 hoe	we	 als	Nederland	 hernieuwbare	 brandstoffen	 gaan	 inzetten	 in	 het	wegvervoer,	

binnenvaart,	zeevaart	en	luchtvaart.	In	die	speech	kon	ik	mooi	aansluiten	bij	mijn	jeugd	waarin	ik	ben	opgegroeid	in	

een	 aannemersgezin	 en	 hergebruik	 van	 materialen	 een	 win-win	 situatie	 is.	 Net	 als	 biobrandstoffen.	Tot	 aan	

vandaag	 heb	 ik	 inmiddels	 aan	 veel	 debatten	 deelgenomen	 over	 verkeersveiligheid,	 duurzaam	 vervoer,	 circulaire	

economie,	OV	&	Taxi	en	over	alle	investeringen	in	infrastructuur.	Ook	het	instrument	met	schriftelijke	vragen	heb	ik	

al	effectief	ingezet:	vragen	over	de	reden	waarom	het	aantal	slachtoffers	in	2020	op	de	fiets	is	toegenomen,	of	het	

gebrek	 voor	 dit	 jaar	 aan	 geld	 om	 onderhoud	 aan	 wegen	 te	 kunnen	 doen,	 of	 van	 vorige	 week	 waarin	 ik	 de	

staatsecretaris	heb	gevraagd	waarom	je	aan	de	laadpaal	niet	de	hoeveelheid	elektriciteit	krijgt	die	je	betaalt.			

A-28	
Voor	onze	regio	is	het	volgende	van	belang:	Ik	heb	vorige	week	een	motie	ingediend,	die	de	Minister	van	Verkeer	&	

Waterstaat	vraagt	samen	met	de	regio	goed	te	kijken	naar	de	capaciteit	en	inrichting	van	onze	snelweg	A28	en	in	

verlengde	daarvan	de	A37.	Dit	omdat	Duitsland	het	stuk	tussen	de	A37	en	hun	Autobahn	1	(de	E233)	gaat	

verbreden.	Daardoor	gaat	er	een	goede	korte	verbinding	ontstaan	tussen	de	Randstad	en	Noord-

Duitsland/Scandinavië.	Daarmee	zal	het	drukker	worden	op	onze	snelweg,	maar	het	biedt	mogelijk	ook	

economische	kansen	voor	onze	regio.	Dit	eerste	regio	initiatief	is	positief	ontvangen	door	de	Minister.	Dat	smaakt	

naar	meer.	Tot	snel	en	een	mooie	zomer!	

_________________________________________________________________________________________________________________________________	
	

Liberalisme	streeft	naar	een	zo	groot	mogelijke	individuele	vrijheid	van	de	mens.	Dat	streven	wordt	begrensd	

door		

• Verantwoordelijkheid	nemen	voor	jezelf,	voor	anderen	(zonder	paternalistisch	te	zijn)	en	voor	

toekomstige	generaties.		

Verdraagzaamheid	tonen	naar	andersdenkenden	en	actief	rekening	houden	met	doelen	van	anderen;	

algemeen	belang	dienen.		

Gelijkwaardigheid	tussen	mensen,	want	elk	individu	is	uniek	en	verdient	gelijke	kansen,	ook	al	kunnen	

de	uitkomsten	van	gegeven	kansen	verschillen.		

Sociale	rechtvaardigheid	=	positief	vrijheidsrecht,	iedere	burger	heeft	recht	op	menswaardig	bestaan.		

	
Peter	de	Groot	


